2021 外洽会系列论坛暨国别地区投资合作推介会

"双碳"目标下国际投资合作新趋势

议程草案

13:30-14:00	登记入座
14:00-14:05	主持人开场
	杨 雷 北京大学能源研究院副院长
14:05-14:15	主办方致辞
	和振伟 中国产业海外发展协会会长
14:15-16:45	主旨演讲
	吴红志 香港特别行政区政府投资推广署投资推广总监
	张世君 中国-上海合作组织地方经贸合作示范区管理委员会双
	向投资部副部长
	穆罕默德・艾尔・阿吉兰 沙中商务理事会主席、阿吉兰兄弟控
	股集团副董事长
	艾哈迈德·扎基 埃及驻华使馆经济商务处全权公使
	约瑟夫·蒂莫尔 南非驻华使馆公使衔参赞(经济)
	希美 哥斯达黎加驻华使馆参赞
	方志豪 葡萄牙驻华使馆经济参赞
	比利时驻华使馆布鲁塞尔大区、法兰德斯大区经济及商务领事
	闻敏 意大利对外贸易委员会北京办事处-意大利引进外资专项负责人
	杨启玫 必维国际检验集团副总裁
	张浩平 福建宁德智享无限科技有限公司(哈啰)高级副总裁
16:45-17:00	互动交流

Serial Forum of COIFAIR 2021

Promotion of Investment and Cooperation of Countries and Regions Draft Agenda

Time: 15 December, 2021 (Wednesday), 14:00-17:00

Location: Conference Room II, China Overseas Development Association

Theme: New Trends of International Investment and Cooperation under

Carbon Peak and Neutrality

Organizer: China Overseas Development Association

13:30-14:00	Registration
14:00-14:05	Opening by Host
	Yang Lei, Deputy Dean of Energy Research Institute, Peking University
14:05-14:15	Organizer's Speech
	He Zhenwei, President of China Overseas Development Association
14:15-16:45	Keynote Speeches
	Andy Wu, Head of Investment Promotion, Government of Hong Kong Special Administrative Region
	Zhang Shijun, Deputy Director of Bilateral Investment Department, Administrative Committee of the China-SCO Local Economic and Trade Cooperation Demonstration Area
	Mohammed Abdulaziz Al Ajlan, Chairman of Saudi-Chinese Business Council, Deputy Chairman of Ajlan & Bros Holding Group
	Ahmed Zaki, Minister Plenipotentiary, Embassy of Egypt in China
	Yusuf Timol, Minister Economic, Embassy of South Africa in China
	XIMENA CHACON HERRERA, Counselor, Embassy of Costa Rica in China
	João Falardo, Economic Counselor, Embassy of Portugal in China
	Trade & Investment Commissioner, Embassy of Belgium in China (Brussels, Flanders)
	Tanya Wen, Director, FDI Desk Beijing, Italian Trade Commission Beijing Office
	Francis Yang, Vice President, Bureau Veritas International Inspection Group
	Zhang Haoping, Senior Vice President of Fujian Ningde Zhixiang Wuxian Technology Co., Ltd. (Ha Luo)
16:30-17:00	Interaction and Communication